

PREFACE

My last work published in 1894 "The Illustrated History of Coins and Tokens relating to Canada" became the recognized authority the world over on Canadian Numismatics; it gave the history, rarity and an approximate value of each piece illustrated.

Ever since its publication there has been a constant demand from the public in general for a similar book giving the commercial values of Coins as well as the most interesting Medals.

Complying to the request I now offer the "Popular Illustrated Guide to Canadian Coins and Medals" and the annexed table will show the real cash prices that will be paid on presentation at my offices.

This will convince every one of the high prices obtained from rare Coins and Medals.

P. N. BRETON.

Montreal, 1912.

Le dernier ouvrage que j'ai publié en 1894 "L'Histoire Illustrée des Monnaies et jetons du Canada" est devenu par le monde entier l'autorité reconnue sur la Numismatique Canadienne; en outre de l'historique donné, la rareté et une valeur approximative y étaient mentionnés.

Depuis l'époque de cette publication il s'est fait une demande constante dans le public pour un livre analogue mais indiquant la valeur commerciale des monnaies aussi bien que des Médailles les plus intéressantes.

Répondant à ce désir j'offre maintenant "Le Guide Populaire Illustré des Monnaies et Médailles Canadiennes" avec une table y annexée faisant voir les prix réels payés argent comptant sur présentation à mes bureaux.

Chacun sera alors convaincu des hautes valeurs obtenues des Monnaies et Médailles rares.

P. N. BRETON.

Montréal, 1912.